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Szanowny Panie Prezydencie 

Proszę o informacje, czy piasek na legnickich placach zabaw dla dzieci jest wymieniany? Jeśli

tak, jaka jest częstotliwość wymiany. Na których placach został wymieniony piasek i kiedy?
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